
 

Zápis č. 3/2008 (27) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 10. 3. 2008 
 

Přítomni: Ing. B. Chramcov,  Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., doc. RNDr. L. Novák, CSc., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. E. Kvasnicová, Bc. M. Borovian, 
Bc. V. Gerlich, T. Javořík(celkem 9 členů AS ) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil, Ph.D. 

Hosté:  prof. Vašek, Mgr. Večeřová, Dr. Sysala, Dr. Ostravský 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2007. 

4. Projednání zprávy o činnosti AS FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. 

5. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků na FAI v roce 2008. 

6. Různé.  

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. Dr. Chramcov přivítal hosty. 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Dr. Chramcov informoval, že výsledek el. hlasování, které proběhlo dne 18.12.2007, o Návrhu 
směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorské studijní programy pro 
akademický rok 2008/2009, je zveřejněn v zápise z minulého řádného zasedání AS FAI.  

• Čtečky u kuchyněk – čeká se na firmu Cominfo(nereaguje).  

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI prof. Vašek informoval o tom, jsou na děkanátě FAI k nahlédnutí materiály týkající se 
akreditace nového studijního oboru, který vznikne sjednocením studijního programu Inženýrská 
informatika oborů IT a AŘI (bakalářský studijní program). Nový bakalářský studijní program 
vznikne v příštím roce, kdy končí akreditace dosavadních bakalářských studijních oborů IT a 
AŘI.  

Dále prof. Vašek informoval o připravovaném projektu investičního charakteru, o nějž bude FAI 
žádat. Tento projekt se týká vědecko-výzkumného centra aplikované informatiky a 
bezpečnostních technologií a které by mělo vzniknout ve Zlíně při FAI v rámci VaVPI (Věda a 
výzkum pro inovace). Na tomto projektu se bude částečně podílet i Fakulta informačních 
technologií VUT v Brně. 
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Prod. Sysala  informoval členy AS FAI o počtu přihlášek přijatých do bakalářských studijních 
programů pro akademický rok 2008/09. Jedná se cca o 100 přihlášek více než v loňském roce. Na 
tomto nárůstu se odráží propagace naší fakulty, kterou organizuje prod. Adámek.  

Prod. Ostravský  upřesnil počty přihlášených studentů do jednotlivých oborů bakalářského studia: 
prezenční studium: AŘI – 95, IT – 424, BTSM – 291, CHPI – 8, kombinované studium: AŘI – 
15, IT – 91, BTSM – 65. Do studia IT v Přerově se přihlásilo 36 studentů a do nového oboru IT 
v podnikové praxi pro handicapované studenty bylo přijato 10 přihlášek. Pokud ještě rektorát 
UTB nezmění maximální počet přijímaných studentů, mělo by být v ak. roce přijato do všech 
bakalářských oborů FAI 450 studentů.  

Prod. Ostravský ještě připomněl, že je nutné, aby AS FAI schválil do 31.3.2008 návrh průměrů, 
které budou směrodatné pro prominutí písemné přijímací zkoušky. Podklady k tomuto bodu 
zašle prod. Ostravský  elektronicky členům AS FAI do 21.3.2008. 

 
ad 3) Projednání Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2007. 

Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2007 byla projednávána na zasedání Ekonomické 
komise dne 27.2.2008. Předseda EK seznámil stručně členy AS FAI se závěry zasedání EK. Zápis 
zasedání EK obdrželi členové AS FAI elektronicky.  

Dr. Sysel měl ještě několik dotazů týkající se zákonných sociálních nákladů, kurzovních ztrát a 
rozpisu doplňkových činností. Dále bylo poukázáno na drobné formální úpravy. Bylo objasněno 
čerpání popřípadě naplnění interních fondů FAI (tabulka č. 5 - str. 7). Do finální verze Výroční 
zprávy o hospodaření FAI za rok 2007 budou tyto připomínky a úpravy zapracovány.  

 

ad 4) Projednání zprávy o činnosti AS FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. 

V souladu s Volebním a jednacím řádem AS FAI je nutné jedenkrát ročně podat zprávu o 
činnosti AS FAI za uplynulé období. Proto předseda AS FAI předložil Zprávu o činnosti AS 
FAI za období od 12.3.2007 do 25.2.2008. Ing. Kvasnicová poukázala na nesrovnalost, kdy 
v období od ukončení navazujícího magisterského studia do přijetí do doktorského studijního 
programu nebyla členem AS FAI, byla v pozici náhradníka. Obdobná situace nastala u Bc. 
Boroviana, který ukončil bakalářské studium a nastoupil do magisterského studia. Tyto 
skutečnosti budou do zprávy o činnosti AS FAI zapracovány. Další připomínky vznesou členové 
AS FAI po prostudování předloženého materiálu na dalším zasedání AS FAI.  
 

Odchází prod. Sysala.  

 
ad 5) Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků na FAI v roce 2008. 

Tento návrh byl dnes předložen na kolegiu děkana. Mgr. Večeřová stručně seznámila členy AS FAI 
s předloženým návrhem. Sdělila, že příspěvek na studenta zůstává stejný jako v loňském roce, 
ale přibylo studentů, tedy základní příspěvek na realizaci studijních programů se navýšil o 3,6 
mil. Objasnila další zdroje příjmů a vysvětlila nakládání s prostředky, které byly převedeny 
z loňského roku, nakládání s provozními a investičními prostředky a spolufinancování projektů. 
Návrh Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI v roce 2008 bude rozeslán členům AS 
FAI a bude podrobně projednán na zasedání EK, které proběhne 17.3.2008 ve 13.00 hod., místo 
zasedání bude upřesněno. Nečlenové EK mohou své připomínky zasílat elektronicky Dr. Syslovi 
nebo se osobně zúčastnit zasedání EK. 
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ad 6) Různé.  

• Dr. Sysel připomněl, že se při montáži čteček mají nechat z vnitřní strany kliky. Uvnitř 
místností se čtečky montovat nebudou. 

• Dr. Sysel  ještě připomněl, že je třeba na učebně D 306 dát z vnitřní strany kliku. 
• Dr. Sysel  poukázal na problém bodového hodnocení za publikační činnost. Děkan FAI  mu 

sdělil, že tento způsob bodování vychází z materiálu, který zpracovala Rada pro VaV při 
vládě ČR. Tento problém se bude nespíše řešit drobnými úpravami. 
 

 
Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na úterý 25. 3. 2008 ve 12.00 hod. 
v zasedací místnosti 51/203. 
 

Ve Zlíně dne 17. 3. 2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


